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ZÁPIS č. 5/ 2021
z jednání Výboru ZO OS KOVO ABB Brno, konaného v měsíci září, prostřednictvím

elektronické komunikace ve více termínech a společným setkáním – prezenčně.

Přítomni:  viz. prezenční listiny
Omluveni: viz. zápisy a výpisy z el. Komunikace

Rychlé informace:
 Konference se uskutečnila dne 16.9. 2021 ve 14.00

v jídelně ABB Brno – Vídeňská.
 V regionu Ostravsko vznikla nová odborová organizace u firmy ABB Česká

republika

Program jednání V ZO KOVO ABB BRNO
1) Informace z ABB s.r.o., jednotlivých jednotek
2) Stav ve firmách, kde působí ZO OS KOVO ABB Brno/ spojené body v

Zápisu
3) Diskuze, rozpočet ZO pro rok 2021, informace od jednotlivých zástupců

z výrobních závodů, rychlé informace a Závěr

Forma jednání a způsob rozhodování kolektivního orgánu – Výboru byla aktuálně
změněna v souvislosti se situací, s možnostmi dle manuálu COVID, platného v ABB
a hygienicko-epidemiologickou situací na území České republiky. Převážně
elektronické a korespondenční jednání. Jednání Výboru dne 8.9. 2021 proběhlo
prezenčně.

 V jednotkách ABB, Vídeňská a Heršpická pokračuje výroba v nezměněném režimu,
dodávky materiálu k výrobě jsou v několika případech rozkolísané, ale daří se
udržet výrobu bez větších výkyvů.

 PG Hitachi – Brno – Tuřanka, celkově HITACHI Pover Grids – zakázková náplň
Brněnské jednotky velmi dobrá.

 AB Komponenty Brno, výrobní jednotka – stabilizovaná situace.
 Hromadná dovolená je rozplánována do několika dnů, zejména na dny před

Státními svátky.
 Bylo zahájeno Kolektivní vyjednávání se zaměstnavatelem ABB CZ

Usnesení: Výbor ZO OS KOVO ABB Brno projednal informace z jednotlivých úseků a
bere na vědomí aktuální stav výrobních jednotek.

 Projednávání výpovědí v organizačních jednotkách ABB podle územní působnosti a
v jednotce ELDS Brno probíhalo korespondenčně a je v přílohách Zápisu řádně
doloženo.

Usnesení: Výbor ZO OS KOVO ABB Brno projednal uvedené případy porušení pracovní
kázně a porušení vnitřních řádů společnosti. Projednány byly také ostatní případy
ukončení PP.
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       3.  Příprava Konference, Diskuse, rychlé informace, vyhodnocení Konference

 Výbor byl seznámen se zprávou předsedy o náboru nových členů a se stavem
řešení podnětů a připomínek členů.

 Členové výboru byli seznámeni s nutností od 1.1.2022 restrukturalizovat výdaje
ZO tak, aby nebylo čerpáno z rezervních fondů.

 Změny ve výdajích: Výbor omezí výdaje na mimořádné benefity zavedené
v pandemické době, tj. zdravotní benefit. Výbor zváží možnosti zvýšení výdajů
„odchodného“ při restrukturalizaci zaměstnavatele a při odchodu člena ZO do
SD, nebo ze zdravotních důvodů. Nadále však zůstane zachován věrnostní
princip (parametr délky členství)

 Kráceny nebudou aktivity zaměřené na rodiny s dětmi, nebo na dětské aktivity,
které proplácíme.

 Zůstane zachován rozpočet Klubu důchodců a prostředků pro dárce krve.
 Výbor na svém dalším jednání projedná výdaje na Dárkové poukazy pro děti do

15.let, tradiční poukaz vydávaný dětem našich členů v předvánočním období.
 Výbor předloží předsedům úseků (DV) informaci o výši zůstatku kreditu na malé

kulturní akce, čerpané v průběhu roku 2021.
 Konference, vyhodnocení účasti, diskuse a podnětů:

a) Konference byla usnášení schopná, účast byla pouze 56% pozvaných
delegátů. Zástupci vedení výrobních jednotek seznámili členskou základnu
s tím, co bylo za poslední období vykonáno, poděkovali všem zaměstnancům
za kázeň při dodržování všech potřebných COVID opatření a také za velmi
dobrý, téměř nulový průběh uplynulého období v počtu incidentů a úrazů.
Každý drobný úraz i každý úraz s PN je šetřen, je prováděn rozbor a
seznámení ostatních spolupracovníků s příčinou a jsou přijímána potřebná
opatření.

b) Diskuse členů s vedením a posléze i samotná diskuse mezi odboráři se týkala
společného stravování, výdajů odborové organizace a plánů do dalšího
období. Zejména v úseku Heršpická je aktivována Stravovací komise k řešení
aktuálních podnětů zaměstnanců ke kvalitě i množství jídla v pobočce
Armarku.

Usnesení: Výbor ZO OS KOVO ABB Brno ukládá předsedovi Výboru ZO a všem
funkcionářům zajistit a realizovat přijaté změny ve výdajích ZO.

Aktualita: Sdružení odborářů působících v  ABB Česká republika má nového
člena.
V organizační jednotce ABB Ostrava vznikla odborová organizace. Kolegyním a
kolegům budu nápomocen detailní radou, osobními zkušenostmi a vším, co jim
může pomoci.

  Předseda ZO OS KOVO ABB Brno   Jiří Bohdan

V Brně dne 4.10. 2021

www.odboryabbbrno.cz

http://www.odboryabbbrno.cz/

